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Geachte leden, 
 

Hierbij de 3e editie van onze nieuwsbrief !! 
 

Iedereen, afhankelijk van de mate van risico de één 
meer dan de ander, zucht onder wat Corona ons 
heeft gebracht: onzekerheid over de eigen 
gezondheid en die van dierbaren, onzekerheid over 
werkgelegenheid, onzekerheid over de financiële 
positie, onzekerheid over de toekomst…. 
 

Iedereen doet zijn uiterste best zich aan de regels 
van ‘het nieuwe normaal’ te houden; zo niet voor 
zichzelf, dan wel voor een ander. 
 

Iedereen kijkt uit naar een situatie met zowel een 
geneesmiddel als een vaccin tegen Covid-19. 
 

Maar wat we tegelijk ook zien is een sterkere 
solidariteit met elkaar, en vooral met de kanjers in 
de zorg en met hen die zich fulltime blijven inzetten 
om het land ‘draaiende’ te houden. 
 

PvdA-Berkelland heeft begin april als blijk van 
waardering voor alle zorgmedewerkers die werken 
met (kwetsbare) ouderen een bloemetje bezorgd bij 
de verzorgingshuizen in Berkelland.  
Ter gelegenheid van 1 mei hebben wij vanuit 
dezelfde gedachte alle wooncomplexen voor 
(lichamelijk en/of geestelijk) gehandicapten in onze 
gemeente met een bloemetje bedacht. 
 

Inmiddels is er, nadat er speciale maatregelen 
waren getroffen om toch te kunnen blijven 
functioneren, op het politieke vlak toch weer veel 
geweest waarover u in deze nieuwsbrief wordt 
geïnformeerd door onze raads- en burger-
commissieleden. 
 

De fractievoorzitter sluit deze nieuwsbrief af met 
haar column en ziet vanuit de Corona-lockdown 
positieve ontwikkelingen voor de langere termijn. 
 

 
 

 

Bestuur en fractie van Partij van de Arbeid 
Berkelland wensen u deze zomer een prettige 
vakantie. Houdt u aan de regels en blijf gezond !! 
 

Het afdelingsbestuur verwacht met de nieuwsbrief (conform de 
doelstellingen uit het Jaar- annex Werkplan 2019) de betrokkenheid 

van alle leden bij de activiteiten van de PvdA in Berkelland te 
vergroten. Die betrokkenheid van de leden hebben de 

gemeenteraadsfractie en het afdelingsbestuur hard nodig. We willen 
(ook buiten verkiezingstijd) graag weten wat er leeft onder de leden 

en hoe de koers die wordt gevaren door u wordt beoordeeld.                                                              
 

 
 

 

Eindredactie Nieuwsbrief 
 

 

Halverwege de raadsperiode: “heidag” 
 

 
 
Net voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 
hebben we als partij en leden besloten dat in de nieuwe 
raadsperiode uitgebreid gereflecteerd zou worden op 
de strategie en de koers van de PvdA Berkelland.  
 

Op 5 maart j.l. hebben het bestuur en de fractie onder 
leiding van Henri Gesink een creatieve bijeenkomst 
gehouden, waarin we in een open discussie onze 
speerpunten voor de komende tijd en de toekomst na 
deze raadsperiode hebben bepaald.  
 

Uiteraard blijft het door de leden vastgestelde 
verkiezingsprogramma en het daarop aansluitende 
fractieprogramma leidend voor onze stellingnames.  
Echter om optimaal recht te doen aan onze sociaal-
democratische uitgangspunten, om ons te kunnen 
onderscheiden ten opzichte van andere partijen en om 
de werkdruk behapbaar te houden voor de kleine 
fractie, zullen we ons in de komende periode (ook bij 
de behandeling van andere inhoudelijke thema’s) 
specifiek richten op de onderwerpen zorg, financiën 
en wonen.  
 

    

We willen meer contact leggen met de leden en de 
inwoners van Berkelland. De partij bestaat niet zonder 
leden; wij willen uw mening over belangrijke politieke 
onderwerpen horen. Daarom houden we in de aanloop 
naar de verkiezingen van 2022 binnenkort onder 
andere een ledenpanel.  
 

++ -- ++ 
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Het tekort in het sociaal domein 
 

Vanwege de oplopende financiële tekorten wil het 
college dat er in het sociale domein meer wordt aan- 
en bijgestuurd. Zo zouden in alle hoeken van de zorg 
en welzijn in de gemeente Berkelland besparingen 
gerealiseerd kunnen worden. 
  

 
 

Op 12 mei j.l. is hiervoor het ‘Plan van aanpak 
Doorpakken en Sturen in het Sociaal Domein’ 
besproken in de gemeenteraadscommissie Sociaal. 
                                              

Plan van aanpak 
 

Mocht dit plan in deze vorm uitgevoerd worden, dan 
maken we ons grote zorgen over de inwoners van 
Berkelland. Het is op geen enkel onderdeel deugdelijk 
onderbouwd. Het plan staat vol met allerlei projecten 
en acties, maar het is onnavolgbaar hoe en waarom 
die zullen gaan leiden tot de besparingen die erbij 
staan vermeld.  
 

Neem de inzet van Jimmy’s, de nieuwe jeugdhonken in 
Borculo en Neede. Hoezo leveren die voor 2022 een 
besparing op die in harde euro’s te duiden is? Wij 
geloven zonder meer dat een sympathiek initiatief als 
Jimmy’s de gemeenschap veel goeds brengt, maar het 
is potsierlijk om dat in een bespaard bedrag te willen 
uitdrukken. Wij zien absoluut een rol voor organisaties 
als deze en zullen ze met open armen verwelkomen, 
maar nooit met het doel om professioneel werk in 
welzijn en zorg te vervangen of weg te nemen. 
 

Een ander voorbeeld is de besparing op 
huisartsenzorg en 2e lijnszorg door de inzet van 
praktijk-ondersteuners jeugdproblematiek. De 
redenering van het college is te volgen, maar waaruit 
blijkt dat er geen er kwaliteit van zorg verloren gaat? 
Als dat gebeurt, dan doen we het niet goed. 
 

Financiële tekorten 
 

De Partij van de Arbeid Berkelland heeft vragen 
gesteld over de bezuinigingstaakstelling op zorg.    
    

We hebben opgemerkt dat we zeer twijfelen of we 
resultaat behalen. We moeten een pas op de plaats 
maken om te bepalen hoe we er nu financieel werkelijk 
voorstaan. We missen een heldere uitleg van het 
college. 
  

Op 19 mei j.l. werd in een besloten vergadering van de 
gemeenteraad meegedeeld dat het jaarlijkse tekort van 
de gemeente oploopt tot 9,5 miljoen in 2024. 

 

 

VERVOLG: Het tekort in het sociaal domein 

Dat is een bedrag waarmee de PvdA met de andere 
oppositiepartijen het college al eerder had 
geconfronteerd. Wij vinden het een aanfluiting dat het 
college nu pas over de brug komt met dit tekort en 
kunnen op deze manier ons controlerende werk als 
raadsleden bijna niet meer uitvoeren. Wij vinden 
bovendien dat we het aan onze inwoners verplicht zijn 
om helder te communiceren over dit belangrijke 
onderwerp, dat we niet in de achterkamertjes willen 
verstoppen. 
 

Geen marktwerking, maar samenwerking 
 

De PvdA dringt aan op duurzame oplossingen in de 
zorg. Nu, maar net zo goed voordat de coronacrisis 
uitbrak, horen wij van inwoners dat het soms erg lastig 
is om de juiste thuiszorg te krijgen. Zorgorganisaties 
blijken niet in staat om de gevraagde zorgdiensten 
zodanig te leveren dat ze goed op elkaar aansluiten en 
elkaar aanvullen tot een zorgpakket waarmee een 
aanvrager daadwerkelijk geholpen is om zelfstandig te 
kunnen blijven wonen en leven.  
 

In het neoliberale stelsel van nu moeten zorg-
organisaties elkaar beconcurreren op prijs en kwaliteit, 
met als hoger doel dat de zorg steeds beter wordt en 
steeds minder geld gaat kosten. We weten echter 
allang dat dit mechanisme leidt tot een race naar de 
bodem. Zo komt het dat een inwoner niet zomaar meer 
een pakket goed afgestemde zorgmaatregelen kan 
afnemen. Zorgorganisaties zijn niet in staat om 
gezamenlijk continuïteit van zorg te waarborgen. Wij 
vinden dat bespottelijk en onaanvaardbaar.                                       
  

Wij stellen voor dat de gemeente hierin wat meer regie 
neemt. Laat haar de samenwerking tussen 
zorgorganisaties binnen een wijk stimuleren. We 
snappen dat vanwege marktwerking en concurrentie 
het maken van afspraken over de verdeling van wijken 
niet aan de orde is. Ook dat is ons een doorn in het 
oog. Voorop staat voor ons dat de zorg centraal moet 
komen te staan. Samenwerken met andere 
thuiszorgorganisaties is soms gewoon nodig om een 
inwoner het beste pakket zorg te bieden, de zorg die 
nodig is.  
    

Wij willen dat zorgorganisaties meer optreden als 
partners en niet als concurrenten:  
“geen marktwerking, maar samenwerking” !! 
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Tiny Houses 
 

 
 

Tijdens de begrotingsvergadering van 6 november 
2018, hebben wij als Partij van de Arbeid een motie 
ingediend inzake een betaalbare en flexibele 
alternatieve woonvorm. 
Doelstelling van de motie was om te onderzoeken hoe 
wij in de gemeente Berkelland een pilot voor Tiny 
Houses zouden kunnen starten. Tevens vroegen wij 
te onderzoeken of het concept van Tiny Houses te 
realiseren zou zijn, bijv. binnen diverse nog niet 
uitgevoerde woningbouwprojecten, waarvan de 
bestemming en de voorzieningen al wel geregeld zijn.  
Na als gemeenteraad geïnformeerd te zijn over de 
resultaten van dat onderzoek hoopten wij in het 
tweede kwartaal van 2019 een voorstel te krijgen voor 
een pilot met Tiny Houses in Berkelland.  
Van de 25 aanwezige raadsleden waren er 17 tegen 
(CDA / VVD / Gemeentebelangen / OBL) en 8 voor 
(PvdA / D66 / GL). Motie afgewezen !! 
 

Maar nu het gaat toch gebeuren!  

 

 
 

De gemeente is gestart met een project Tiny Houses, 
en heeft daarbij een deel van het volkstuincomplex 
aan de Zwilbroekseweg in Eibergen op het oog.          
Als grondeigenaar zal de gemeente binnenkort in 
gesprek gaan met de huidige gebruikers hoe hun 
belang in lijn kan worden gebracht met dit project. 
 

College en coalitiepartijen hebben in deze een zeer  
bijzondere weg bewandeld. Maar het gaat om het 
resultaat en dat is prima. Politiek blijkt toch vaak weer 
een kwestie van wie de langste adem heeft.  
 

Uiteindelijk is het fijn om te lezen, dat wij als Partij van 
de Arbeid de coalitie aan het werk hebben gekregen 
en uiteindelijk ons idee heeft uitgewerkt.  
 

Zie:  
https://www.tubantia.nl/achterhoek/tiny-houses-bij-volkstuinen-
aan-zwilbroekseweg-in-eibergen~a2f563d5/?fbclid=IwAR2B49g1-
qGIP81wENiY6CfHTKhIOZn7DVZl7LRmVmBjgQndP84Pk1fzeHQ
&referrer=https://www.facebook.com/  

 

 
 

++ -- ++ 

 

Geen 2  
maar 3 woningen 

aan de Avesterweg Beltrum 
 

In de Commissie Ruimte is er stevig gediscussieerd 
over allerlei aspecten samenhangend met betrekking 
tot dit voorstel.  
 

Het college gaf aan dat wanneer de gemeenteraad 
niet akkoord zou gaan met 3 bouwkavels, de 
desbetreffende agrariër over zou gaan tot de verkoop 
van zijn onderneming en dat de nieuwe eigenaar de 
onderneming aanzienlijk zou gaan uitbreiden. 
 

Wij hebben heel duidelijk gesteld, dat dit een zeer 
ongepaste manier van zakendoen is en dat in de 
toekomst dit soort voorstellen nooit meer gehoor 
mogen krijgen aan een onderhandelingstafel.  
 

Ook was er gedoe over de financiële paragraaf bij dit 
voorstel, want het college wilde deze niet aan de raad 
voorleggen. Hoewel het voorstel ook zonder ons fiat 
zou zijn aangenomen, hebben wij hier toch stevig op 
ingezet, omdat wij te allen tijde onze controlerende rol 
als raadslid moeten kunnen uitvoeren.  
 

 
 

De Partij van de Arbeid is niet direct een voorstander 
van het creëren van versnipperde bebouwing in het 
buitengebied, maar wij snappen ook de vraag in deze 
om tot een oplossing te komen. Per slot van rekening 
zijn er in Berkelland meerdere situaties waar wij in 
gezamenlijkheid proberen tot een passende oplossing 
te komen. Je hebt elkaar nu éénmaal nodig om 
"problemen" op te lossen. 
 

Uiteindelijk kregen wij als raad inzage in de financiële 
paragraaf en wij zijn als PvdA, mede vanwege de 
inhoud van deze paragraaf en het feit dat deze 
agrariër gebruik gaat maken van de landelijke 
stoppers-regeling, akkoord gegaan met het voorstel.  
 

Het effect van het voorstel is dat het leidt tot 
vermindering van het aantal varkens in ons land en 
specifiek voor Berkelland dat de geuroverlast voor 80 
huishoudens in Beltrum komt te vervallen.  
 

We noemen dit ‘maatwerk’. Echter te verwachten valt 
dat er met de acceptatie van dit voorstel toch een 
precedent is geschapen.   
 

++ -- ++ 

https://www.tubantia.nl/achterhoek/tiny-houses-bij-volkstuinen-aan-zwilbroekseweg-in-eibergen~a2f563d5/?fbclid=IwAR2B49g1-qGIP81wENiY6CfHTKhIOZn7DVZl7LRmVmBjgQndP84Pk1fzeHQ&referrer=https://www.facebook.com/
https://www.tubantia.nl/achterhoek/tiny-houses-bij-volkstuinen-aan-zwilbroekseweg-in-eibergen~a2f563d5/?fbclid=IwAR2B49g1-qGIP81wENiY6CfHTKhIOZn7DVZl7LRmVmBjgQndP84Pk1fzeHQ&referrer=https://www.facebook.com/
https://www.tubantia.nl/achterhoek/tiny-houses-bij-volkstuinen-aan-zwilbroekseweg-in-eibergen~a2f563d5/?fbclid=IwAR2B49g1-qGIP81wENiY6CfHTKhIOZn7DVZl7LRmVmBjgQndP84Pk1fzeHQ&referrer=https://www.facebook.com/
https://www.tubantia.nl/achterhoek/tiny-houses-bij-volkstuinen-aan-zwilbroekseweg-in-eibergen~a2f563d5/?fbclid=IwAR2B49g1-qGIP81wENiY6CfHTKhIOZn7DVZl7LRmVmBjgQndP84Pk1fzeHQ&referrer=https://www.facebook.com/
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Reageren op deze nieuwsbrief ? 
 

Stuur uw reactie per mail of per post naar het 
secretariaat van PvdA-Berkelland 

 

henkatema@gmail.com      
Lijsterstraat 67, 7161JW Neede 

 

 

Verordening 
Maatschappelijke ondersteuning 2020 

 
Het is eind mei en nog altijd heeft de gemeenteraad 
geen besluit kunnen nemen over de Verordening 
Maatschappelijke ondersteuning 2020. Deze 
verordening had vastgesteld moeten zijn vóór 1 
januari 2020, omdat vanaf die datum het 
abonnementstarief geldt voor Wmo-zorg voor alle 
inwoners in Berkelland. Door problemen in de 
ambtelijke organisatie was het niet mogelijk om de 
verordening op tijd te laten ingaan, zo gaf wethouder 
Van Haaren na een lang debat toe. Op 26 mei beslist 
de gemeenteraad over de nieuwe verordening. 
 

 
 

Regelingen en maatregelen rondom zorg zijn zelf vaak 
ingewikkeld; bovendien blijkt ook de communicatie 
erover vaak een struikelblok. Bij de fractie van de 
PvdA melden zich regelmatig inwoners die 
keukentafelgesprekken hebben moeten voeren. Bij 
het afstemmen van de zorg moet iedere inwoner de 
vrije keuze krijgen tussen Zorg in Natura (ZIN) en een 
persoonsgebonden budget (pgb). Het blijkt dat 
mensen lang niet altijd die keuze krijgen voorgelegd 
door het Voormekaar-team. Onduidelijkheid hierover 
is een kwalijke zaak, zeker als het werkelijk de inzet 
van de gemeente is om mensen te helpen zo lang 
mogelijk zelfstandig, gezond en veilig te leven. 
 

Dit doel komt namelijk onder druk te staan, door de 
marktwerking in de zorg. Het stimuleren van 
zelfredzaamheid en vitaliteit laat zich moeilijk in uren 
vangen. Het college geeft aan dat het resultaatgericht 
wil werken, maar dat staat op gespannen voet met het 
aantal uren dat in de beschikking voor zorg komt te 
staan. Wij maken ons zorgen over de zorg die 
geboden wordt op het moment dat zelfredzaamheid 
niet meer haalbaar is. 
 

++ -- ++ 

 
 

 

Evaluatie RODE 
 
In de gemeenteraadsvergadering op dinsdag 26 mei 
j.l. is de evaluatie van het beleidskader Ruimtelijk 
Ordening en Duurzame Energieopwekking (RODE) 
aan de orde geweest.  
 

Ons verkiezingsprogramma 2018-2022 zegt hierover: 
“De Partij van de Arbeid is voor plaatsing van 
windmolens. Samenwerking met onze buur-
gemeenten is daarbij vanzelfsprekend. Wij willen ons 
prachtige coulisselandschap beschermen. Als blijkt 
dat er in Berkelland geen geschikte locaties te vinden 
zijn, dan willen we participeren in windmolenparken 
elders, bijvoorbeeld op zee”. 
 

Als fractie realiseren wij ons heel goed, dat er nog heel 
wat water door de Berkel moet stromen alvorens wij 
onszelf van alle benodigde energie zullen kunnen 
voorzien. Dat Berkelland in 2030 niet energieneutraal 
zal zijn, zien wij dan ook als “een falen”. En of wij in 
2050 energie- en CO2-neutraal zullen zijn door o.a. 
nieuwe zonneparken en windmolenparken aan te 
leggen, valt dan ook nog maar te bezien, want de 
vraag naar energie neemt alleen maar toe. Met de 
wetenschap van nu zijn dit soort “parken” hoognodig. 
 

Participeren in windmolenparken op zee is niet aan de 
orde, omdat afgesproken is dat iedere gemeente voor 
zichzelf moet zorgen en daarmee dus 
verantwoordelijk is voor de eigen lusten & lasten. 
Daarom hebben wij het college gevraagd of zij met de 
directe buurgemeenten willen overleggen, om te 
bezien of wij locaties van windmolens kunnen 
clusteren. De coalitie verwierp dit voorstel. 
 

Elke windmolen van welke hoogte dan ook is 
landschap vervuilend. In de directe omgeving wil 
niemand een windmolen, ook nog eens vanwege 
overlast door geluid of door slagschaduw. 
 

 
 

De Partij van de Arbeid pleit er dan ook voor om in 
eerste instantie vooral via de zonneladder te werk te 
gaan en te starten met het leggen van zonnepanelen  

 
 

 

 

  
 

 

mailto:henkatema@gmail.com
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VERVOLG: Evaluatie: RODE 

op de daken van Berkelland (o.a. postcoderoos-
projecten). We hebben de motie van het CDA dan ook 
gesteund, maar hebben ook het advies gegeven om 
goed te blijven kijken naar nieuwe technieken. 
Daarnaast dienen nadrukkelijk ook de bouwblokken 
van gesloopte stallen (www.zonoperf.eu) te worden 
gebruikt (aan het zicht onttrokken door groen).  
 

Ook zijn wij meegegaan met het door de 
gemeenteraad aangenomen amendement van GL en 
D66, dat in lijn met de afspraken in het Klimaatakkoord 
(2019) oproept om lokale eigenaren voor tenminste 
50% te laten participeren in initiatieven op het terrein 
van duurzame energieopwekking. 
 

++ -- ++ 

 
 

 

Binnenkort: Ledenpanel 2020 

Eén van de belangrijkste doelen die wij als bestuur 

van PvdA-Berkelland hebben in deze periode is de 

leden meer betrekken bij het bepalen van 

standpunten door de fractie; met name in de 

discussies voorafgaand aan door de gemeenteraad 

te nemen besluiten: ledendemocratie !! 

 

Zoals eerder aangekondigd vragen wij jullie, PvdA-

leden in Berkelland,  binnenkort naar jullie mening 

over een aantal onderwerpen welke samenhangen 

met de Perspectiefnota 2020. Alle PvdA-leden in 

Berkelland ontvangen een digitale uitnodiging om 

deel te nemen aan het eerste digitale ledenpanel van 

onze afdeling met het verzoek om de daarbij 

behorende vragenlijst in te vullen. Leden die geen 

gebruik maken van internet ontvangen een papieren 

vragenlijst.  

De gekozen onderwerpen en de bijbehorende vragen 

zijn afkomstig van de fractie. Een initiatiefgroepje 

heeft samen met  ‘Het Rode Nest’ van de PvdA de 

vragen in de juiste vorm gegoten. Zie ook: 
https://rodenest.nl/het-rode-nest-biedt-kant-en-klare-vragenlijst-

voor-ledenpanels-aan/ 

 

Wanneer deze eerste inzet van het ledenpanel 

succesvol blijkt te zijn, willen we het instrument in 

aanloop naar de volgende gemeenteraadsverkiezing 

gebruiken ten behoeve van het samenstellen van het 

verkiezingsprogramma 2022-2026.  

 

PARTIJ VAN DE ARBEID-BERKELLAND 

De kalender geeft aan dat we in september 2020 
moeten starten met de voorbereidingen voor de 
gemeenteraadsverkiezing in 2022.  
Er komt dan weer een scala aan taken op ons af: 
speerpunten bepalen; verkiezingsprogramma 
opstellen; kandidaat-profielen opmaken; kandidaten 
vinden; zichtbaarder worden; etc. 
 

Leden maken de partij ! Nu en in de toekomst ! 
 

We zijn als bestuur op zoek naar leden die zich actief 
willen en kunnen inzetten voor onze afdeling van de 
partij en dus voor ons aller maatschappij.  
 

 
 

De realiteit is dat bij veel PvdA-leden in Berkelland op 
zijn minst al wel een streepje grijs in de haren zit. “Hoe 
ouder, hoe meer tijd” gaat ook niet altijd meer op 
omdat er over het algemeen genoeg te doen is als 
vrijwilliger van een vereniging, als dagopvang van de 
kleinkinderen, als de tuin je trekt, als een vakantie 
lonkt of als de plicht als mantelzorger roept…. 
 

Het ledenbestand zou dus best wat groter en zeker 
qua opbouw meer divers van kunne en leeftijd mogen 
zijn. Over enige weken zullen we u daarom betrekken 
in een wervingsactie naar nieuwe leden . 
 

Wie mogelijkheden ziet om actiever te worden voor 
PvdA-Berkelland wordt verzocht om contact op te 
nemen met het bestuur via de secretaris. 
  
 
 
 

 

 

https://rodenest.nl/het-rode-nest-biedt-kant-en-klare-vragenlijst-voor-ledenpanels-aan/
https://rodenest.nl/het-rode-nest-biedt-kant-en-klare-vragenlijst-voor-ledenpanels-aan/
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Op Weg naar De Toekomst 

De Partij van de Arbeid is een progressieve, 
sociaaldemocratische partij. Eén van de belangrijkste 
linkse kenmerken was altijd dat de partij staat voor 
een sterke overheid die de volle verantwoordelijkheid 
neemt voor alle publieke functies en taken. Met 
uiteraard SOLIDARITEIT als basis onder alles !! 
 

We hebben het gedachtegoed van een sterke 
overheid -ook binnen onze eigen rode familie- in de 
afgelopen 25 jaar steeds verder zien afkalven. Maar 
Lodewijk Asscher liet onlangs tijdens de corona-crisis 
weten dat het nu maar eens afgelopen moet zijn met  
“Russisch roulette met gemeenschap”. Is dit de 
opstap om de te ver doorgevoerde privatisering te 
kenteren en cruciale functies en taken weer in de 
publieke sector onder te brengen?  Zelfs onze premier 
zei onlangs: “We zijn natuurlijk een land dat in de kern 
diep-socialistisch is” en aansluitend: “Ik geloof in een 
sterke staat”.  
 

Wat vindt u ?? Moeten we als Afdeling Berkelland een 
steunbetuiging sturen naar onze partijleider en ervoor 
zorgen dat dit standpunt sterk bepalend wordt in het 
partijprogramma en daarmee ons tot roze verbleekte 
rood weer kleur krijgt? Graag uw reactie !! 
 

 

++ -- ++ 

 

Gemeente op afstand ?? 
 

Tijdens de gemeenteraadsvergadering van 26 mei j.l. 
liet het college (nogmaals) weten wat de rol van de 
gemeente bij lokale projecten op het terrein van 
duurzame energieopwekking is: informeren, 
faciliteren, uitleggen, participatie bewaken en 
meedenken.  
Maar daarbij knelt nou net de schoen, gelet op de 
recente ervaringen rond de Avinkstuw waar 5 
windmolens geplaatst zouden moeten worden.  
 

Wij werden overspoeld met telefoontjes van boze 
inwoners. En gelet op de zes insprekers bij dit 
onderwerp (die te maken krijgen met zonnevelden en 
windparken) bleek dit niet de enige situatie in 
Berkelland te zijn. Wij hebben vastgesteld dat de 
participerende rol van de Gemeente Berkelland zeer 
slecht wordt ingevuld en hebben dat de 
verantwoordelijk wethouder duidelijk gemaakt. We 
hebben de raad en de wethouder dan ook 
voorgesteld om op korte termijn om tafel te gaan over 
de rol en het functioneren van de Gemeente 
Berkelland in dit soort participatie processen. 
 

Rond de Avinkstuw is al dermate veel schade 
ontstaan, dat het realiseren van voldoende draagvlak 
niet meer lijkt te gaan lukken. Mensen uit die buurt 
melden angst en vooral de boosheid. Ineens zijn 
onderlinge verhoudingen tussen aangrenzende 
buurtschappen zwaar onder druk gekomen, mede 
veroorzaakt door het tegen elkaar uitspelen van 
mensen met veel geld.  
Ons veel geroemde "noaberschap" blijkt door vooral 
de ontoereikende rol van de Gemeente Berkelland bij 
het project Avinkstuw (maar ook bij andere projecten) 
te zijn verdampt met als gevolg niet alleen schade 
voor de omgeving, maar vooral beschadigde relaties 
tussen burgers/ buurtgenoten. 

 
De Partij van de Arbeid is van mening dat het college 
bij projecten in het kader van duurzame energie-
opwekking veel sterker dient te functioneren, want de 
gemeente heeft ook bij dit soort processen een zware 
verantwoordelijkheid in de richting van zijn burgers 
met als bepalende factoren: het realiseren van 
"draagvlak" en het wegnemen van ongerustheid. 

 
++ -- ++ 

 
 

WILT U MEER ?? 
Nieuwsbrieven zullen enige tijd nadat u ze per mail (of in 
de brievenbus) hebt ontvangen ook op de website van de  

afdeling worden geplaatst:  
 

https://berkelland.pvda.nl. 
 

Deze nieuwsbrief is niet het enige medium waarmee 
PvdA-Berkelland contact legt naar leden en samenleving.  

 

Kijk bijvoorbeeld ook eens achter de volgende links  
(ctrl + klik voor koppeling):   

                      

Facebook     Twitter        
 

YouTube          Instagram  
 

https://berkelland.pvda.nl/
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://www.facebook.com/PvdABerkelland
https://twitter.com/PvdABerkelland
https://www.youtube.com/channel/UCgn4P81hjVpxDsDpFy4V7VQ?view_as=subscriber
https://www.instagram.com/pvdaberkelland/
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Solidariteitspiek 
 

-van de fractievoorzitter- 

Ineens was het er, in de laatste helft van 
maart: solidariteit. Het woord lag op ieders 
lippen. In lockdown om de verspreiding van 
het coronavirus af te remmen, probeerden we 
van alles om elkaar te helpen: boodschappen 
doen voor ouderen, lieve berichtjes sturen 
aan eenzame dorpsgenoten en klappen voor 
de helden in de zorg. Na het afvlakken van de 
coronacurve ebde met de angst ook veel van 
de solidariteit weg. Mensen begonnen zich 
hardop af te vragen waarom ook niet-
kwetsbaren beperkt moesten worden in hun 
bewegingsruimte. Afschuwelijke berichten 
over sterfgevallen in zorginstellingen raakten 
op de achtergrond.  
 
Corona levert veel ellende op: mensen 
worden soms ernstig ziek. Hoeveel 
maatregelen je ook neemt, het is in feite niet 
echt mogelijk om je te beschermen tegen 
besmetting. Toen het openbare leven stilviel 
werd meer dan ooit duidelijk hoeveel mensen 
er alleen voorstaan. De economie zal niet 
zomaar herstellen. Heel veel mensen zullen 
jarenlang met beperkingen moeten leven 
omdat het virus rondraast. 
 
Er zijn ook lichtpuntjes: velen hebben 
bijvoorbeeld creatieve oplossingen bedacht 
om met elkaar in contact te blijven. We 
hebben ervaren dat het niet altijd nodig is om 
voor een vergadering te reizen. De 
luchtkwaliteit verbeterde, omdat we onze 
auto’s lieten staan. Via onderwijs op afstand 
leerden veel leerlingen zelfstandiger met hun 
lesstof omgaan en beter plannen. De 
reguliere gezondheidszorg, die nu langzaam 
weer opstart, wordt voor een deel op afstand 
geleverd. De contacten online gingen zoveel 
verder dan een plat duimpje bij een feestfoto. 
 

Ik hoop dat we de praktische oplossingen in 
ons dagelijks leven blijven toepassen en 
ontwikkelen, lang nadat er een coronavaccin  

 
 

 

                                                            

VERVOLG : Solidariteitspiek 

beschikbaar is. Waarom zouden we niet 
de kans grijpen om het onderwijs te 
innoveren en verder te digitaliseren? 
Waarom zouden we niet beeldbellen met 
een medisch specialist die op afstand 
onze patiëntgegevens kan inzien en een 
consult kan geven? Waarom zouden we 
niet meer thuiswerken en daarmee 
werkdruk en filedruk verlagen en het 
milieu sparen? De samenleving als geheel 
kan groeien als mensen blijven zoeken 
naar manieren om meer verantwoord om 
te gaan met tijd, ruimte en middelen.  
 
Nu we allemaal weer hebben ervaren hoe 
solidariteit voelt en hoe we samen 
iedereen verder kunnen helpen, moeten 
we niet terugvallen in een oud-normaal 
waarin het dikke-ik centraal staat. Laten 
we onze plannen voor de 
sociaaldemocratie waarmaken en 
solidariteit als norm koesteren! 
 

                                
 
Betsy Wormgoor    
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